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Rondvraag Commissie MO van 13 mei 2019

Al weer geruime tijd geleden heeft onze fractie gesproken met de 
initiatiefnemers voor het nieuwe gebruik van de Aloysiusschool in Monster. 
Eerder was er een publicatie over een samenwerkingsovereenkomst tussen 
Wonen Wateringen, de gemeente en het burgerinitiatief. Sindsdien is het 
stil.

De volgende vragen:
- Is de wethouder bekend hoe ver het staat en of er inmiddels op alle 

punten overeenstemming is?
- In de buurt gonst het ook van geruchten dat de gemeente met een 

andere projectontwikkelaar afspraken aan het maken is. Klopt dat 
gerucht en waarom wordt dan niet eerst het burgerinitiatief 
afgewacht?
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